
 
Protokół nr  I / 8 / 2024 

 
Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 25.11.2024r. 

 
        
W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 
 
- Komisji do Spraw Inwestycji według załączonej listy obecności  
- oraz:  

Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów 
Monika Dolezińska-Włodarczyk - zastępca Wójta 
Robert Szechnicki - Skarbnik Gminy Masłów 
Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów 
Wojciech Fafara - referat RGKiOŚ 
Anna Kowalczyk - CUW 
Marzena Biskupska - Szklany Dom 
Jerzy Polit - Projektant 

 
Tematyka posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu nr 7 z poprzedniej komisji 

5. Zajęcie stanowiska przez Komisję  w sprawie wykupu przez Gminę Masłów działki nr 282 o 

pow. 0,3000 ha położonej w Woli Kopcowej pod pompownię ścieków w ramach zadania: 

„Opracowanie dokumentacji projektowej sieci kanalizacji sanitarnej wraz z pompownią oraz 

przyłączami w ulicach: Wspólnej, Dojazdowej, Złotej w miejscowości Wola Kopcowa, gmina 

Masłów”. 

6. Projekt uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez  Gminę Masłów działki 

stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego położonej w obrębie geodezyjnym Mąchocice 

Kapitulne, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1161/10 o pow. 0,6588 ha 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości grunto-

wej stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

c) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr ewid. 

287/12, 286/12 w miejscowości Ciekoty, gmina Masłów 

d) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu war-

tości nieruchomości w wyniku geodezyjnego podziału na terenie gminy Masłów 



e) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu war-

tości nieruchomości w wyniku wybudowania infrastruktury technicznej na terenie gminy 

Masłów 

f) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów 

g) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031 

i) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w roku 2025 
 

7. Sprawy inne 

8. Zakończenie obrad 

 

Ad. 1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 
Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, poz. 
3838) w dniu 25 listopada 2024r o godz. 15:00 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne 
posiedzenie: 
- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
- Komisji Budżetu i Finansów 
- Komisji ds. Inwestycji 
- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 
- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
 
Obradom Komisji ds. Inwestycji przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz 
Ksel, który otworzył posiedzenie. 

 

Ad. 2.   Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczyło 6 z 6 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Tomasz Ksel 

2. Lucjan Pabis 

     3. Mateusz Durlik 

     4. Mirosław Kuzka 

     5. Artur Lis 

     6. Renata Samiczak 

 

Ad. 3.   Przyjęcie porządku obrad. 

 
Głosowano w sprawie 



Przyjęcie porządku obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
Głosowanie:  
6 za pozytywnym przyjęciem porządku obrad. 

 

Ad.4.   Przyjęcie protokołu nr 7 z poprzedniej komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji – Pan Tomasz Ksel przekazał,  że nie wpłynął żaden wniosek 
w sprawie treści zawartych w protokole. Nie było uwag do protokołu.  
 
Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu nr 7 z poprzedniej komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
Głosowanie:  
6 za pozytywnym przyjęciem przyjęciem protokołu nr 7 z poprzedniej komisji. 
 
 

 
Ad. 5.   Zajęcie stanowiska przez Komisję  w sprawie wykupu przez Gminę Masłów działki nr 

282 o pow. 0,3000 ha położonej w Woli Kopcowej pod pompownię ścieków w ramach 
zadania: „Opracowanie dokumentacji projektowej sieci kanalizacji sanitarnej wraz z 
pompownią oraz przyłączami w ulicach: Wspólnej, Dojazdowej, Złotej w miejscowości 
Wola Kopcowa, gmina Masłów”. 

 
Pan Wójt Tomasz Lato rozpoczął rozmowę, w której przekazał, że jest to jedna z największych 

planowanych inwestycji kanalizacyjnych na terenie gminy. Możliwe dofinansowanie to 2 mld złotych. 
Wnioski można składać od 13 stycznia do 14 kwietnia 2025 roku. Mamy poważny problem z 
usytuowaniem pompowni, która nie jest dużym obiektem, ale większość miejsc wskazanych przez 
projektanta odpada ze względu na niechęć współpracy z nami. W tej chwili został nam tylko jeden 
wariant. Przepompownia może być usytuowana na dość dużej działce 0,3 ha. Na terenie tym nie 
można nic robić poza infrastrukturą publiczną. 



Do rozmowy włączył się Pan Jerzy Polit, projektant. Poinformował, że zadaniem było odprowadzenie 
ścieków z ulicy Wspólnej, Złotej i Dojazdowej od miejsca, gdzie kończy się kanalizacja. Nie ma 
możliwości odprowadzenia grawitacyjnego do ulicy Podmasłowie, jedynie poprzez pompownię. 
Analiza została przeprowadzona na działce 282. Były podjęte rozmowy z właścicielem działki 284. 
Właściciel działki 284 nie chciał rozmawiać odnośnie lokalizacji pompowni. Jedynie właściciele 
działki 282 są zainteresowani odsprzedaniem działki. Wchodzi w grę wyłącznie sprzedaż całej działki. 
Po przeprowadzeniu analizy trzeba by wydzielić teren typowo na przepompownię. 
Pan Wójt Tomasz lato przekazał, że umowę mamy podpisaną do stycznia 2024 roku. Gdybyśmy teraz 
zdecydowali się na wykup gruntów pod przepompownię, to jest bardzo duża szansa że zdążymy 
projekt przygotować. Jest to duży projekt, ciężki w realizacji. 

Pan Jerzy Polit przekazał, że długość kanalizacji wraz z wysięgnikami to jest ok 4200/4300m. 
Zlokalizowanie pompowni na dz.282 wymaga zgodnie z planem zagospodarowania wydzielenia pasa 
drogi jako docelowej, czyli zabrania z działki 282 na całej długości 3,5 m. Po konsultacji z 
Wodociągami Kieleckimi wyszedł obszar ok. 950m. 
 
 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na dalsze procedowanie wykupu przez Gminę Masłów działki nr 282 o pow. 0,3000 
ha położonej w Woli Kopcowej pod pompownię ścieków w ramach zadania: „Opracowanie 
dokumentacji projektowej sieci kanalizacji sanitarnej wraz z pompownią oraz przyłączami w ulicach: 
Wspólnej, Dojazdowej, Złotej w miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów” 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
Wniosek Komisji: 
 

Komisja wyraziła zgodę na dalsze procedowanie wykupu przez Gminę Masłów działki nr 282 o pow. 0,3000 
ha położonej w Woli Kopcowej pod pompownię ścieków w ramach zadania: „Opracowanie dokumentacji 
projektowej sieci kanalizacji sanitarnej wraz z pompownią oraz przyłączami w ulicach: Wspólnej, 
Dojazdowej, Złotej w miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów” 

 
 

Ad.6.   Projekt uchwały: 
 
Ad. 6a.  W sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez  Gminę Masłów 

działki stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego położonej w obrębie geodezyjnym 
Mąchocice Kapitulne, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1161/10 o pow. 0,6588 ha. 

  
 Projekt uchwały przedstawiła Wojciech Fąfara z referatu RGKiOŚ. Działka nr 1161/10 stanowi 
własność Powiatu Kieleckiego. Działka ta wykorzystywana jest jako droga, obecnie leży na 
przedłużeniu drogi gminnej publicznej, a poprzednio drogi powiatowej. Tworząc ciąg komunikacyjny 
razem z działkami nr 1161/3, 1161/4, 1161/11 stanowi jedną całość gospodarczą. Droga składająca się 
z tych działek została pozbawiona kategorii drogi powiatowej i nadano jej kategorię drogi gminnej. 
Gmina Masłów została wpisana w księdze wieczystej jako właściciel tych działek, a w związku z tym, 
że działka 1161/10 nie była objęta kategorią drogi publicznej powiatowej, gmina nie mogła stać się jej 
właścicielem. Gmina Masłów wystąpiła z pismem do Starostwa Powiatowego w Kielcach o 
nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Masłów w/w działki. Starostwo Powiatowe proceduje już 
przekazanie tej działki w drodze darowizny na rzecz Gminy Masłów. Zgodnie z art. 18  ust. 2 pkt. 9 lit. 



„a” ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy 
należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 
zarządu, dotyczących m.in. zasad nabywania nieruchomości. Skutkiem wykonania uchwały, będzie 
zawarcie notarialnej umowy darowizny, nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego na 
rzecz Gminy Masłów.  

 
Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez  Gminę Masłów działki stanowiącej 
własność Powiatu Kieleckiego położonej w obrębie geodezyjnym Mąchocice Kapitulne, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 1161/10 o pow. 0,6588 ha 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
 

Wniosek Komisji: 
 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie w drodze darowizny przez  Gminę Masłów działki stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego 
położonej w obrębie geodezyjnym Mąchocice Kapitulne, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1161/10 
o pow. 0,6588 ha. 
 
 
Ad. 6b.  W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 
 
 Projekt uchwały przedstawiła Wojciech Fąfara z referatu RGKiOŚ. Dotyczy sprzedaży 
nieruchomości na terenach dawnej kolejki wąskotorowej. Z wnioskiem o sprzedaż przedmiotowej 
nieruchomości w celu poprawy warunków zagospodarowania wystąpili właściciele nieruchomości 
przyległych, tj. działek nr: nr 73 oraz 125. Nieruchomość ta ze względu na kształt (wąska) i 
powierzchnię 209m2 jako samodzielna nie może być przedmiotem zabudowy przy uwzględnieniu 
przepisów odrębnych (odległość budynków od granic oraz dostęp komunikacyjny). W związku z tym 
może ona jedynie służy na poszerzenie działek przyległych w celu poprawy ich warunków 
zagospodarowania. 
 
Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 



ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Wniosek Komisji: 
 
Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, 
położonej w obrębie Barcza 
 
 
Ad. 6c.  W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr 

ewid. 287/12, 286/12 w miejscowości Ciekoty, gmina Masłów. 
  
 Projekt uchwały pod nieobecność Dariusza Korczyńskiego przedstawił Tomasz Lato – Wójt 
Gminy Masłów. Prywatny inwestor  z własnych środków finansowych wybudował urządzenia i sieć  
wodociągową o długości 128,94 mb. 
Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina 
Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Związku Wodociągów i 
Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego majątku. 
 
 

Głosowano w sprawie 

w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr ewid. 287/12, 
286/12 w miejscowości Ciekoty, gmina Masłów 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Wniosek Komisji: 
 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania do 
nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr ewid. 287/12, 286/12 w miejscowości 
Ciekoty, gmina Masłów. 
 

 
Ad. 6d.  W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w wyniku geodezyjnego podziału na terenie gminy Masłów. 
  



 Projekt uchwały przedstawił Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów. Ustawa o 
gospodarce nieruchomościami przewiduje wprowadzenie takiej opłaty, ale odmiennie jak to jest przy 
opłacie planistycznej, gmina nie ma obowiązku jej wprowadzenia. Ustalenie tej opłaty następuje 
poprzez wskazanie wskaźnika procentowego wg którego liczy się wysokość opłaty jako różnicę 
pomiędzy wartością nieruchomości przed podziałem a wartością po podziale. Ustalono wysokość 
stawki procentowej na poziomie 10%. 
 
 

Głosowano w sprawie 

w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej (10%) opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku geodezyjnego podziału na terenie gminy Masłów 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (0) 
PRZECIW (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Wniosek Komisji: 
 

Komisja ds. Inwestycji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
stawki procentowej (10%) opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku 
geodezyjnego podziału na terenie gminy Masłów. 
 

Ad. 6e.  W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku wybudowania infrastruktury technicznej na terenie 
gminy Masłów. 

  
 Projekt uchwały przedstawił Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów. Ustalono 
wysokość stawki procentowej opłaty adiacenckiej na poziomie 10%. 
 
 

Głosowano w sprawie 

w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej (10%) opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku wybudowania infrastruktury technicznej na terenie gminy Masłów 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (0) 
PRZECIW (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 



 
Wniosek Komisji: 

 
Komisja ds. Inwestycji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
stawki procentowej (10%) opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku 
wybudowania infrastruktury technicznej na terenie gminy Masłów. 
 
 
Ad. 6f.  W sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Masłów. 
  
 Projekt uchwały przedstawił Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów. Dla 
zaspokojenia potrzeb mieszkańców wskazuje się nowe wstępne miejsce lokalizacji przystanków 
komunikacyjnych: dwie przy drodze gminnej w Barczy i jedna przy drodze gminnej ul. Letniskowa w 
Woli Kopcowej wg załączników graficznych.  
 
 

Głosowano w sprawie 

w  sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Wniosek Komisji: 
 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji 
przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów. 
 
 
Ad. 6g.  W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 
  
 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo omówił 
zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 
realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 
 Pan Michał Leśkiewicz zapytał o brak w budżecie zadanie dotyczącego kanalizacji w Dolinie 
Marczakowej. Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki wyjaśnił, że to zadanie nie miało żadnych 
zobowiązań, więc nie mogło pojawić się w bieżącym budżecie ale jest zapisane w 2025r. Pan Wójt 
Tomasz Lato wyjaśnił problematykę i trudność wykonania tego zadania, gdyż kanalizacja ma być 
powiązana z przepompownią znajdującą się w gminie Zagnańsk. 
           Pan Tomasz Ksel poprosił o wyjaśnienie zmniejszenia kwoty budżetu po stronie wydatków i 
powiązanie jej z WPF. Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki wyjaśnił, że kwoty te muszą być 
przeniesione gdyż nie przechodzą automatycznie na przyszły rok. Projekt budżetu jest w RIO i 
podlega sprawdzeniu. 
 Pan Tomasz Ksel dopytał o dopłatę do gospodarki odpadami komunalnymi. Skarbnik Gminy – 



Robert Szechnicki wyjaśnił, że nie jest znana kwota wpływów w ostatnim kwartale, dlatego potrzebne  
jest zabezpieczenie środków.  

 
 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Wniosek Komisji: 
 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy. 
 
 
Ad. 6h.  W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 

2031. 
  
 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki. Poinformował, że zmiany w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej są wynikiem zmian w budżecie Gminy w 2024r dokonanych zarządzeniami 
i zmianami w planach dotacji celowych przekazanych z budżetu Wojewody oraz bieżącą zmianą wg Uchwały 
Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Masłów. 

 
 
 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Wniosek Komisji: 
 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031. 



 
 
Ad. 6i.  W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w roku 2025. 
  
 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki. Zadania wskazane w uchwale 
mające na celu poprawę jakości życia mieszkańców Gminy Masłów oraz zwiększające 
bezpieczeństwo mieszkańców, były już ujęte jako pomoc rzeczowa dla powiatu, jednak nie wszystkie 
udało się realizować w roku 2024. Zapisy tych uchwał były także kilkukrotnie zmieniane. W tej 
sytuacji zaistniała konieczność uporządkowania zapisów uchwał dotyczących pomocy, ujmując w 
jednej, nowej uchwale planowaną na 2025 rok pomoc dla powiatu.  
 

Głosowano w sprawie 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w roku 2025 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Wniosek Komisji: 
 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w roku 2025. 
 
 
Ad. 7.  Sprawy inne. 
 

Pan Piotr Kapuściński zapytał o rozliczenie robót dodatkowych przy realizacji ul. Diamentowej, 
związanych z udzieleniem pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. Wójt Tomasz Lato 
poinformował, że żadne środki nie zostały jeszcze przekazane i nie będzie to możliwe bez zgody Rady 
Gminy, że kwota ta powinna być prawdopodobnie znana przed odbiorem robót i stanowić 50% całej 
dodatkowej dopłaty. Pan Piotr Kapuściński poprosił o czujność, że dobrze byłoby znać tą kwotę 
jeszcze przed odbiorem końcowym. 

Pan Piotr Kapuściński poruszył temat zimowego utrzymania dróg powiatowych, czy w razie 
opóźnień gmina może przejąć interwencyjnie odśnieżanie tych dróg. Wójt Tomasz Lato odpowiedział, 
że ostatnia sytuacja z początku ataku zimy wynikła z awarii samochodu. Po rozmowach z dwoma 
obwodami drogowymi Łagów i Stachura, ustalono że firma odśnieżająca powiat od strony gminy 
Górno i Przełomu Lubrzanki jest samochodem zastępczym dla interwencyjnego odśnieżania dróg 
powiatowych na terenie gminy Masłów. Ustalono również, że firma która obsługuje drogi gminne w 
gminie Masłów ma kontakt z powiatem, może otrzymać od nich zlecenie interwencyjne i rozliczyć się 
fakturą już bezpośrednio z nimi.   

Pan Tomasz Ksel zapytał o dofinansowanie do busów. Wójt Tomasz Lato odpowiedział, że 
wniosek jest przygotowany i czeka na złożenie, że dofinansowanie ma być na podobnym poziomie, 
składamy o podobną ilość kilometrów. Nabór ma być na dniach uruchomiony. Po otrzymaniu 
dofinansowania nie możemy zmieniać trasy ani kilometrów. Trwają rozmowy z MPKA odnośnie linii 
nr 7 co do dodatkowych kursów, na czym zależy też gminie Zagnańsk. 



Pan Tomasz Ksel zapytał też o ulgi dla emerytów jeżdżących busami. Wójt Tomasz Lato 
powiedział, że są prowadzone rozmowy z przewoźnikiem. Poruszono temat skracania tras przez 
kierowców i punktualności busów. 

Pan Mirosław Kuzka poruszył temat przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej ul. Dolna w 
Mąchocicach. Poprosił o przeanalizowanie bezpieczniejszej możliwości przejścia w rejonie ul. Św. 
Floriana. 

 
 
Ad.9.  Zakończenie obrad 
 
Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz Ksel podziękował za 
udział w Komisji i o godzinie 19:08 zamknął obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokolant:  Albert Kaleta 

 
 

Przewodniczący Komisji 
Tomasz Ksel 


